
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 345
Under henvisning til alm. del samrådsspørgsmål BC-BE bedes ministeren re-
degøre for, i hvor mange sager Rigsadvokaten de seneste 5 år har givet af-
slag på aktindsigt i alle akter og i journallisten i forbindelse med anmelders
advokats anmodning om aktindsigt til brug for klageskrift eller supplerende be-
mærkning hertil til Rigsadvokaten over opgivelse af påtale i en straffesag.
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2010-11, 1. samling, jf.
REU alm. del - spm. 1197.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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